
Protokół nr 11/20 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 26 października 2020 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:40. Komisje obradowały w sali 

konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy.  

Na posiedzeniu obecnych było 2 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  nieobecny 

Mariusz Konarzewski i Adam Gołaszewski (lista obecności Zał. Nr 1), 3 członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (lista obecności Zał. Nr 1), Sekretarz Gminy – Pani Danuta Niewińska. 

W posiedzeniu uczestniczyli Pan Reczko Bartosz i Pan Misiewicz Konrad, mieszkańcy Kołak 

Kościelnych. 

Przed rozpoczęciem posiedzenia mieszkańcy Kołaki zwrócili się z wnioskiem o przyłączenie ich do 

wodociągu, gdyż budują domy. Wyjaśnili, że zwracali się już z wnioskiem do Wójta Gminy z tą 

sprawą i proszą o umieszczenie w budżecie na przyszły rok tej inwestycji. 

Sekretarz Gminy poinformowała, żeby złożyli ponownie wniosek w sekretariacie, który zostanie 

przedstawiony Panu Wójtowi i na najbliższej sesji rady Gminy. 

 

Ad. 1)  Otwarcia jedenastego wspólnego posiedzenia Komisji  dokonała Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Emilia Wiśniewska, która przedstawiła porządek posiedzenia komisji: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dziesiątego posiedzenia Komisji w dniu 30 sierpnia 2020 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/ zmian w budżecie gminy, 

    b/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2021 rok z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

5.  Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

6.  Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki 

Kościelne. 

7. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu wójta. 

8. Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu. 

9.  Sprawy różne. 

10.  Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca Komisji SWiP Emilia Wiśniewska  zapytał o uwagi do porządku posiedzenia. 

Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska zwróciła się z prośba o włączenie do porządku posiedzenia i 

wprowadzenie projektów dwóch uchwał w pkt 4 c) i 4 d) odpowiednio w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2021 r. 

oraz w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy w 2021 r. Poprosiła też o wprowadzenie 

informacji Wójta Gminy o podmiotach, w których wykonywana będzie praca społecznie użyteczna 

przez skazanych opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotycząca potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania prac przez skazanych, jako punkt 9. 

Innych uwag nie było, więc Przewodnicząca Komisji SWiP Emilia Wiśniewska  poprosiła o przyjęcie  

porządku posiedzenia z zaproponowanymi zmianami poprzez głosowanie.  

Członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach. 

Porządek XI posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego po wprowadzonych zmianach: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dziesiątego posiedzenia Komisji w dniu 30 sierpnia 2020 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/ zmian w budżecie gminy, 



    b/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2021 rok z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

    c/ obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze 

gminy w 2021 r., 

    d/ obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy w 2021 r. 

5.  Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

6.  Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki 

Kościelne. 

7. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu wójta. 

8. Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu. 

9. Informacja Wójta Gminy o podmiotach, w których wykonywana będzie praca społecznie użyteczna 

przez skazanych opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotycząca potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania prac przez skazanych. 

10.  Sprawy różne. 

11.  Zamknięcie obrad (Zał. Nr 3). 

Ad. 3) 
Protokoły z dziesiątego posiedzenia Komisji zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 4a) 

W tym członkowie komisji zapoznali się z zaproponowanymi zmianami w budżecie gminy. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że więcej szczegółowych wyjaśnień przedstawi Skarbnik Gminy na 

najbliższej sesji Rady Gminy. 

Członkowie komisji nie mieli uwag i wyraziły swoje opinie o proponowanych zmianach poprzez 

głosowanie: 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Proponowane zmiany do budżetu gminy zostały przyjęte  jednogłośnie (Zał. Nr 4). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Proponowane zmiany do budżetu gminy zostały przyjęte  jednogłośnie (Zał. Nr 4). 

Ad. 4b) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2021 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. Zwróciła uwagę, że projekt został poddany konsultacjom społecznym w dniach od 17 

do 30 września, w trakcie których nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. Rada powinna przyjąć taki 

program do 30 listopada każdego roku. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag i wyrazili swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 5). 

Ad. 4c) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2021 r. omówiła Sekretarz Gminy. 

W tej uchwale proponuje się pozostawienie bez zmian kwoty, tj. 40 zł za 1 dt, która jest przyjmowana 

do obliczenia podatku rolnego w 2021 roku. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag i wyrazili swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 6). 

Ad. 4d) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy w 2021 r. Zwróciła uwagę, że cena drewna też pozostaje nie zmieniona, pozostaje stawka z 

ubiegłego roku 100,00 zł za m
3
, która jest podstawą do obliczenia podatku leśnego w 2021 roku. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag i wyrazili swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię i postanowiono przedłożyć go na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 7). 

Ad. 5) 

W tym punkcie komisje zapoznały się z informacją z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020. Komisje nie wniosły żadnych uwag (Zał. Nr 8). 

Ad. 6) 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z informacją na temat oświadczeń majątkowych 

składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki Kościelne. Komisje nie wniosły uwag do informacji 

(Zał. Nr 9). 

Ad. 7) 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznały się z informacją na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta (Zał. Nr 10). 

Komisje nie wniosły uwag do przedłożonej informacji. 

Ad. 8) 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z informacją o wynikach analiz oświadczeń 

majątkowych składanych do Wojewody Podlaskiego (Zał. Nr 11). 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do informacji. 

 



Ad. 9) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy przedstawiła informację Wójta Gminy o podmiotach, w których 

wykonywana będzie praca społecznie użyteczna przez skazanych opinia Prezesa Sądu Rejonowego w 

Zambrowie dotycząca potrzeb Sądu w zakresie wykonywania prac przez skazanych (Zał. Nr 12). 

Ad. 10) 

W sprawach różnych członek KSWiP Eugeniusz Krajewski przypomniał, żeby sprawę wodociągu 

załatwić dla nowo budowanych domów. 

Członek komisji Finansów Ryszard Milewski – czy gmina Kulesze Kościelne przekazuje pieniądze 

dla naszej gminy? 

Sekretarz Gminy – oczywiście, że przekazuje. 

Ryszard Milewski – bo jak tam idzie woda, to w Saniach nie ma ciśnienia. 

Ryszard Milewski poinformował, że na cmentarzu w Kołakach jest grób żołnierza nie pielęgnowany. 

Sekretarz Gminy – proszę zgłosić to do Pana Zalewskiego. 

Na tym zakończono sprawy różne. 

Ad. 11) 

Przewodniczący poszczególnych komisji zamknęli posiedzenie komisji. 

 

   

 

        Protokołowała 

 

     Hanna Dąbrowska 
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Przewodniczący Komisji Skarg, 
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